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Protokół  Nr  98/2023 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 13 czerwca 2023 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 4 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 80 % składu. 
 (Lista obecności w załączeniu) 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk - Wójt Gminy 

2. Pani Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 sprawozdanie z działalności finansowej gminy za 2022 rok 

 projekty uchwał 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała i przewodniczyła jego obradom Pani Monika Soczewka– 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego 

Na podstawie frekwencji członków w/w komisji stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad, został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności finansowej gminy za 2022 rok 

Pani Renata Nowakowska przedstawiła sprawozdanie z działalności budżetowej za 2022 rok. 

 

Przedstawione zostały projekty następujących uchwał: 

 

 zmieniająca Uchwałę Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia 2022 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2023-2029 

 

Pan Marek Soćko- może udało by się założyć panele fotowoltaiczne. 

Pan Wójt- jest nadzieja, że się uda zdobyć dofinansowanie na ten kolejny etap. Woda jest w kranach, 

SUW działa sprawnie. Zostały Kąty przepięte pod Siennicę, a do Zglechowa i sprawdza się to. Teraz 

problemu nie widać. 

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

 

Pan Marek Soćko- czy jesteśmy już po przetargach? 

Pan Wójt- 250 metrów drogi będzie robione. Czekamy tylko na sesję, by wprowadzić środki. Są 

rzeczy, które nie mogą być remontowane. 10.000 zł  kwoty jakże potrzebne MIAS-y. To max kwota. 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 
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▪ w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siennicy za 2022 rok. 

Pani Monika Soczewka- Czy nowy Kierownik już jest? 

Pan Wójt- jeszcze nie ma, może od 1 lipca. 

Pan Daniel Wawryniuk- kolejki i problemy z dostaniem się do lekarzy są nadal. 

Pan Wójt- jak będzie nowy kierownik damy mu się wykazać. 

Pani Hanna Dąbrowska-czy możemy zatrudnić jeszcze lekarza? 

Pan Wójt- zadeklarowanych mamy bardzo dużo osób. 

Pani Monika Soczewka- lekarze mają dużo pracy papierkowej. 

Pan Marek Soćko- ludzi z gorączką odsyłają na SOR 

Pan Wójt- niestety jest to wina systemu, gdyby na jednego lekarza było 500 osób, a nie 1000 na 

pewno łatwiej można było się dostać. 

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

▪ w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Siennicy za 2022 rok. 

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

▪ w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Siennica wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok 

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

▪ w sprawie uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działki nr 116 w miejscowości Siennica, gmina Siennica 

 

Pan Wójt- była to zmiana linii zabudowy. 

Pani Hanna Dąbrowska- a gdyby to było z terenu rolnego na działkę budowlaną? 

Pan Wójt- to jest zależne od studium uwarunkowań. Lada chwila będzie zmian przepisów. Poprzedni 

plan był w 2003 roku.  

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

▪ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny  nieruchomości położonej w  

miejscowości Pogorzel, gm. Siennica 

 

Opinia: 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

Pani Monika Soczewka zamknęła Pkt 3.  

 

 

Ad. pkt 4 

Sprawy różne: 

Pani Monika Soczewka- hala w Grzebowilku? Czy coś tam się dzieje? 
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Pan Wójt- szukamy formy prawnej, jest propozycja dostosowania tej hali i oddania do użytku. 

Szukamy rozwiązań  prawnych. Chciałbym, aby stowarzyszenie dopełniło to. Tam jest wiele rzeczy 

do zrobienia, podłoga do wymiany. Ostatnio też to było poruszane na sesji. 

Pani Monika Soczewka- droga Dłużew-Lasomin? 

Pan Wójt- tunel technologiczny został wyrysowany. Jest światełko w tunelu. 

Pan Marek Soćko- jakie są różnice jeśli chodzi o dofinansowanie kanalizacji dopływowej? 

Pani Renata Nowakowska- trudno to policzyć, jeszcze tego nie analizowaliśmy. Sprawdzę i przekażę 

informację. 

Pan Marek Soćko- co roku dokładaliśmy, a nie powinniśmy dokładać. 

Pan Wójt- jeśli chodzi o odpady to jest tendencja spadkowa. W tym roku jabłka nie obrodziły, będzie 

mniej odpadów bio. 

 

Ad. pkt 5 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 
Protokołowała: 

Magdalena Szczurowska 

insp. ds. Sekretariatu     
 

        Przewodnicząca Komisji 

 

     /-/ Monika Soczewka 


